
R O M Â N I A
JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN
    CONSILIUL JUDEŢEAN

PROCES–VERBAL
încheiat astăzi 19.12.2013, ora 12,00 în cadrul şedinţei ordinare a

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN

          Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Sorin Frunzăverde:  

Doamnelor şi domnilor,  
Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 29 de consilieri judeţeni.   
Lipseşte motivat domnul consilier Stănescu Ştefan.
Se supune la vot motivarea domnului consilier Stănescu Ştefan. Se aprobă în unanimitate.
Şedinţa  a fost  convocată  prin Dispoziţia  nr.310/11.12.2013, comunicată  domnilor  consilieri  în

scris prin adresa nr.IV/16473/11.12.2013, potrivit  art.94 alin.1 din Legea nr.215/2001 a administraţiei
publice  locale,  republicată,  cu  modificările  şi  completările  ulterioare,  invitaţilor  prin  adresa
nr.I/16.500/11.12.2013 şi s-a adus la cunoştinţa locuitorilor prin publicare în Ziarul „Jurnal de Caraş-
Severin” din data de 12.12.2013.

Participă de drept domnul Ion Imbrescu secretarul judeţului.
Participă ca invitaţi:  domnul subprefect Paulescu Anton, domnul senator Aurel Duruţ, domnul

colonel  Stolojescu  Grigore  –şeful  Inspectoratului  de  Poliţie  Judeţean  Caraş-Severin,  reprezentanţi  ai
instituţiilor subordonate Consiliului Judeţean Caraş-Severin, precum şi reprezentanţi ai aparatului propriu.

Din partea mass-mediei participă reprezentanţi ai: Ziarului “Jurnal de Caraş-Severin”, „BANAT
TV”,  „Radio  Reşiţa”,  Publicaţia  „Argument”,  TVR  Timişoara,  Cotidianul  „Adevărul  de  Seară”,
AGERPRES, Vest TV. 

Ordinea de zi a fost anunţată şi publicată în presă.
Ordinea de zi este următoarea:
1.Proiect de hotărâre  privind rectificarea bugetului  propriu al  Judeţului Caraş-Severin, pe anul

2013.
2.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin

nr.50/26.03.2013, privind aprobarea bugetelor de venituri şi cheltuieli ale instituţiilor şi serviciilor publice
de  sub  autoritatea  Consiliului  Judeţean   Caraş-Severin  sau  finanţate  de  către  acesta,  pe  anul  2013,
modificată şi completată.

3.Proiect de hotărâre de modificare şi completare a Hotărârii Consiliului Judeţean nr.2/09.01.2013
privind  utilizarea  excedentului  bugetului  local  al  Judeţului  Caraş-Severin,  rezultat  la  încheierea
exerciţiului  bugetar  2012,   pentru  finanţarea  cheltuielilor  secţiunii  de  dezvoltare,  pe  anul  2013,  cu
modificările şi completările ulterioare.

4.Proiect de hotărâre privind acordarea titlului de „Cetăţean de Onoare al judeţului Caraş-Severin”
domnului  Bruno  Silviu Adamcsek.

5.Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionarii, fără licitaţie, a unui lot de teren de 98 mp.,
situat  în  Reşiţa,  Calea  Timişoarei  nr.26,  aflat  in  domeniul  public  al  Judeţului  Caraş-Severin  si
administrarea Consiliului Judeţean Caraş-Severin.
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6.Proiect  de  hotărâre  privind  prelungirea  Convenţiei  parteneriale  aprobată  prin  Hotărârea
Consiliului  Judeţean  nr.2/22.01.2008,  realizată  pentru  derularea  proiectului  „Centrul  de  Igienă pentru
Mamă şi Copil” Caransebeş.

7.Proiect de hotărâre privind aprobarea variantei finale a Master Planului şi a Listei  investiţiilor
prioritare  elaborate în cadrul proiectului „Modernizarea infrastructurii de Apă şi Apă Uzată în Judeţul
Caraş-Severin„ pentru perioada 2014-2020.

8.Proiect de hotărâre privind stabilirea preţurilor medii la produsele agricole din judeţul Caraş-
Severin pe anul 2014.

9.Proiect de hotărâre  privind  exprimarea avizului consultativ referitor la normele anuale de venit
pe categorii de meserii pentru anul 2014, stabilite de  către  Administraţia Judeţeană  a Finanţelor Publice
Caraş-Severin.

10.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Proiectului  reţelei  de  şcolarizare  a  unităţilor  de
Învăţământ Special din judeţul Caraş-Severin  pentru anul şcolar 2014-2015.

11.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin
nr.119/2013 privind aprobarea  organigramei, a statului  funcţiilor de demnitate publică şi a statelor de
funcţii ale aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin, cu modificările şi completările
ulterioare.

12.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-Severin nr.96/2010
privind aprobarea organigramei si a statelor de  funcţii ale Direcţiei de Evidenţă a Persoanelor a Judeţului
Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare.

13.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-Severin nr.90/2011
privind aprobarea organigramei şi  a statelor  de funcţii  ale  Direcţiei  Generale  de Asistenţă  Socială  şi
Protecţia Copilului Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare.

14.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Regulamentului  de  Organizare  şi  Funcţionare  al
Bibliotecii Judeţene „Paul Iorgovici” Reşiţa.

15.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Programului  manifestărilor  culturale  şi  activităţilor
metodice ale Bibliotecii Judeţene ”Paul Iorgovici” Reşiţa, pe anul 2014.

16.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Regulamentului  de  Organizare  şi  Funcţionare  al
Muzeului Banatului Montan Reşiţa.

17.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  efectuării  în  anul  2014,  a  concediului  de  odihnă
neefectuat  în  anul  2013,  de  către  preşedintele  şi  vicepreşedinţii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin,
domnul Sorin Frunzăverde, domnul Ionesie Ghiorghioni şi domnul Ilie Iova.

18.Proiect  de hotărâre privind atribuirea si  eliberarea unor licenţe de traseu pentru servicii  de
transport public judeţean de persoane prin curse regulate speciale în judeţul Caraş-Severin.

19.Proiect  de  hotărâre  privind  atribuirea  licenţelor  de  traseu  pentru  traseele  judeţene  din
Programul  de  transport  judeţean  de  persoane  prin  curse  regulate  01.01.2014-30.06.2019  din  judeţul
Caraş-Severin  operatorilor  de transport declaraţi câştigători la şedinţa de atribuire  electronică  din data
de 18 decembrie 2013.

 20.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin
nr.126/2004 privind organizarea şi funcţionarea Comisiei  pentru Protecţia Copilului Caraş-Severin, cu
modificările ulterioare.

21.Raport  privind situaţia gestionării bunurilor aparţinând domeniului public şi privat al Judeţului
Caraş-Severin pe anul 2013.

22.Analiza modului în care sunt îndeplinite sarcinile ce revin administraţiei publice judeţene pe
linia pregătirii economiei şi teritoriului pentru apărare şi stabilirea măsurilor ce se impun.

23.Informare  privind  nivelul  de  asigurare  a  securităţii  şi  siguranţei  civice  a  comunităţii  în
trimestrul III /2012.

24.Informare  cu privire la participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean Caraş-Severin la o
vizită  de lucru în cadrul  proiectului  „My Modular,  Intelligent,  Low cost,  Do it  yourself  ,nearly zero
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energy  House for Eco Green Village” acronim MILD HOME  ce a avut loc în Belgrad,(  Republica
Serbia) în perioada 28-30 octombrie 2013.

25.Informare privind deplasarea la Caen, în Franţa, în perioada 12-20.11.2013
26.Întrebări.Interpelări.

Domnul invitat Berbentia Petru: Domnule preşedinte, doamnelor şi domnilor consilieri, e tradiţia
în poporul român, ca măcar de sărbători să fim mai buni. Şi nu putem fi mai buni, decât cântând lui
Hristos,  pentru  că  ieslea  din  Betleem,  trebuie  să  fie  un  exemplu  pentru  toţi.  Acolo  a  fost  puritatea
sufletului  într-un  prunc.  Tocmai  de  aceea,  Corul  Protopopiatului  din  Reşiţa  o  să  interpreteze  pentru
dumneavoastră,  acum,  aici,  la  ultima  şedinţă,  după  un  an  greu  şi  cu  multe  probleme,  câteva  dintre
colindele noastre româneşti, doar 3 sau 4 colinde. Ştiu că timpul este preţios şi dumneavoastră mai aveţi
încă mult de lucru, dar e bine ca să anticipăm prin cântare, sărbătoarea ce vine săptămâna viitoare. Pentru
început, colegii mei vor cânta „Noi, în seara de Crăciun”, iar dirijorul corului, este părintele Irinel Dinu,
de la Văliug. (În continuare, are loc un moment de colinde. )

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Prea Onorate şi Prea Cucernici Părinţi, probabil că aşa
trebuie să înceapă o şedinţă de Consiliu Judeţean. Ţin minte că anul trecut în decembrie, tot în această
sală, am început o altă şedinţă cu un alt imn al creştinătăţii noastre ortodoxe „Cu noi este Dumnezeu!”.
Mai ţineţi minte? Da, aţi cântat despre lumină. E adevărat, poporul nostru încercat şi anul acesta, poate
mai mult decât oricând, în vremi de pace, are cultul luminii! Blaga spune: „Eu nu strivesc corola de
lumini a lumii.” Eminescu scrie: „Şi din a haosului văi, jur-împrejur de sine, vei vedea ca-n ziua cea
dintâi, cum izvorau lumine.” Unul dintre cei mai mari poeţi pe care neamul acesta îl va consacra în timp,
Ştefan Augustin Doinaş, bănăţeanul nostru scrie: „În ziua cea dintâi pe când lumina ţâşnind în mari
mănunchiuri de văpăi nu limpezea nici dragostea, nici vina, nici umbre moi nu presăra pe văi.” Şi în fine,
poate cel mai semnificativ pentru limba română: „Lumină lină din lumini răsai din codrii mari de crini.”
Vă mulţumim pentru faptul că ne-aţi vizitat astăzi, Prea Onorate. Aţi cântat foarte frumos. Felicitări! Şi
nu uit, că trebuie să terminăm biserica din axul drumului, biserica de la poliţie, a părintelui Ţăpârdea.
Anul acesta a fost imposibil. Anul viitor terminăm! 

Domnul invitat Berbentia Petru: Vă dorim multă sănătate şi un an bun să vă dea Dumnezeu!
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Mulţumim că aţi fost aici şi să ştiţi că, mă rog, contrar

unor afirmaţii imbecilizante, aici, în această sală, cu noi este Dumnezeu. 
Domnul invitat Berbentia Petru: Amin! Spor la lucru.  
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Vă propun să completăm ordinea de zi cu un proiect de

hotărâre  pentru  modificarea  anexei  la  Hotărârea  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin  nr.94/21.06.2013
privind încadrarea drumurilor judeţene de pe raza judeţului Caraş-Severin,  pe nivele de viabilitate,  în
perioada  sezonului  rece  15  noiembrie  2013-31  martie  2014  şi  un  proiect  de  hotărâre  privind
dezmembrarea unor suprafeţe de teren, aflate în domeniul public al judeţului Caraş-Severin, situate în
Caransebeş, str.Aeroportului nr.1, în vederea emiterii Certificatului de Urbanism. Dacă sunteţi de acord
cu  această  modificare  a  ordinii  de  zi?  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Se  aprobă  în
unanimitate. Domnul Imbrescu.

Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: La procesul-verbal din data de 29.11.2013, dacă sunt
amendamente? Nu sunt. Cine este „pentru” aprobare? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă în unanimitate.
Mulţumesc.

*
Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume:
1.Proiect de hotărâre  privind rectificarea bugetului  propriu al  Judeţului Caraş-Severin, pe anul

2013.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Rectificăm pozitiv bugetul cu 186 de miliarde. Da? Care

înseamnă în principal, acea rată de revenire din ceea ce noi cheltuim pentru proiecte europene. E vorba de
drumul Slatina Timiş-Văliug, 112 miliarde. Da?
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Domnişoara invitat Gina Pavel: 126 de miliarde.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: 126 de miliarde. Din septembrie nu am  primit aceste

sume. Am fost la Bruxelles, inclusiv pentru acest lucru şi în fine, nu intrăm în detalii, bine că au venit,
300 de milioane la …

Domnişoara invitat  Gina Pavel:  Sume defalcate din TVA pentru învăţământ,  350 de milioane
pentru  Camera  Agricolă,  25  de  miliarde  reîntregirea  sumelor  care  le-am  primit  pentru  Uniunea
Europeană, pentru  proiecte. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Da. Dacă aveţi observaţii? Mă rog, să rectifici bugetul cu
186 de miliarde, la sfârşitul anului, pozitiv, chiar e o performanţă. Dacă sunt observaţii aici? Nu sunt.
Dacă nu sunt, supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă
cu 29 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin nu participă la vot.)

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă cu
29 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă cu
29 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă cu
29 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă cu
29 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)

 Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă cu
29 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)

Supun la vot art.VII al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă cu
29 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
hotărârea cu 29 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)

*
Se trece la discutarea punctului 2 al ordinii de zi şi anume:
2.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin

nr.50/26.03.2013, privind aprobarea bugetelor de venituri şi cheltuieli ale instituţiilor şi serviciilor publice
de  sub  autoritatea  Consiliului  Judeţean   Caraş-Severin  sau  finanţate  de  către  acesta,  pe  anul  2013,
modificată şi completată.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Pe cale de consecinţă, modificarea anexelor la bugetul
Consiliului Judeţean.

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă cu 29
de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin nu participă la vot.)

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă cu
29 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă cu
29 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă cu
29 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă cu
29 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
hotărârea cu 29 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)

*
Se trece la discutarea punctului 3 al ordinii de zi şi anume:
3.Proiect de hotărâre de modificare şi completare a Hotărârii Consiliului Judeţean nr.2/09.01.2013

privind  utilizarea  excedentului  bugetului  local  al  Judeţului  Caraş-Severin,  rezultat  la  încheierea
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exerciţiului  bugetar  2012,   pentru  finanţarea  cheltuielilor  secţiunii  de  dezvoltare,  pe  anul  2013,  cu
modificările şi completările ulterioare.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Avem circa  200  de  milioane  economie  la  utilizarea
excedentului  bugetar  şi  îl  alocăm practic,  pentru acea locaţie  a  computer-tomografului  de la  Spitalul
Judeţean, pentru că mai avem acolo o datorie. Dacă aici aveţi observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă cu 29
de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin nu participă la vot.)

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă cu
29 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă cu
29 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă cu
29 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
hotărârea cu 29 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)

*
Se trece la discutarea punctului 4 al ordinii de zi şi anume:
4.Proiect de hotărâre privind acordarea titlului de „Cetăţean de Onoare al judeţului Caraş-Severin”

domnului  Bruno  Silviu Adamcsek.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  „Proiect  de  hotărâre  privind  acordarea  titlului  de

„Cetăţean de Onoare al judeţului Caraş-Severin” domnului  Bruno  Silviu Adamcsek”, care face parte
dintr-o echipă de alpinişti care a reuşit cea mai mare performanţă a alpinismului din România, escaladarea
celui mai complicat vârf din Masivul Chomolungma, de 8000 şi ceva de metri, care se numeşte…

Domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian: Nanga Parbat.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Exact. Este cel mai greu vârf de escaladat. Acum am

aflat şi eu acest lucru, trebuie să recunosc. Deşi, în egală măsură, trebuie să vă spun că pe Bruno îl cunosc
de pe vremea când aveam 6 sau 7 ani, de la Bocşa. Locuieşte la Herculane, acum, dar a făcut parte din
această  echipă  cu  o  performanţă  extraordinară.  Domnul  Balaban  mi  l-a  propus,  relevând  această
performanţă extraordinară. Dacă aveţi observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 5 al ordinii de zi şi anume:
5.Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionarii, fără licitaţie, a unui lot de teren de 98 mp.,

situat  în  Reşiţa,  Calea  Timişoarei  nr.26,  aflat  in  domeniul  public  al  Judeţului  Caraş-Severin  si
administrarea Consiliului Judeţean Caraş-Severin.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Facem acest lucru de-o mare importanţă socio-politică,
pentru domnul Guşcă Dumitru Ion, care este revoluţionar, are dreptul să primească această concesiune şi
de fapt are chioşcul pe suprafaţa asta de teren. Deci,  cu alte cuvinte,  nu facem nimic deosebit,  decât
punem în regulă o situaţie existentă, conform legii. Da, domnul Darian? 

Domnul invitat  Ciobanu Darian: Da. Există două amendamente pe comisii. Noi am fost atât în
spiritul legii, dar am fost puţin redundant pe lângă literă. Acum avem două amendamente. La articolul 2,
să eliminăm sintagma „în vederea reabilitării” şi înlocuirea acesteia cu sintagma „în vederea construirii”.
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Este  şi  în  litera  şi  în  spiritul  legii.  Aşa  dictează  legea  şi  o  respectăm  întocmai.  La  contractul  de
concesiune, la articolul 94, introducem o clauză de decădere, cu următorul enunţ: „În situaţia în care
concesionarul vinde clădirea proprietate personală, amplasată pe terenul ce face obiectul concesiunii,
prezentul contract de concesiune se anulează de drept.”

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Observaţii? Nu sunt. Bun. Cu aceste două amendamente,
vă propun să votăm hotărârea.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 6 al ordinii de zi şi anume:
6.Proiect  de  hotărâre  privind  prelungirea  Convenţiei  parteneriale  aprobată  prin  Hotărârea

Consiliului  Judeţean  nr.2/22.01.2008,  realizată  pentru  derularea  proiectului  „Centrul  de  Igienă pentru
Mamă şi Copil” Caransebeş.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Observaţii? Nu sunt. 
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă

în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 7 al ordinii de zi şi anume:
7.Proiect de hotărâre privind aprobarea variantei finale a Master Planului şi a Listei  investiţiilor

prioritare  elaborate în cadrul proiectului „Modernizarea infrastructurii de Apă şi Apă Uzată în Judeţul
Caraş-Severin” pentru perioada 2014-2020.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: E vorba de o finanţare de 172 de milioane de euro care
continuă practic extinderea reţelei de apă şi canalizare în cele 7 oraşe. Mă rog, în cele 8 oraşe, că şi Reşiţa
beneficiază de treaba asta şi probabil în încă vreo 30 şi ceva de comune care n-au beneficiat de Măsura
3.2.2, care n-au avut derulate prin Măsura 3.2.2, tot fonduri europene, asemenea lucrări. E unul din marile
proiecte pe care vi le propun  începând de anul viitor. Ca o paranteză, să ştiţi că suntem în postura în care
avem în acest moment, proiecte de 300 de milioane de euro pe fonduri europene, pe care le vom accesa
începând din 2014, din noul ciclu de finanţare europeană. 172 de milioane sunt apă şi canalizare, uzine de
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apă, staţii de epurare pentru Caraş-Severin. Dacă aveţi observaţii aici? Nu sunt. În afară de cele 200 de
milioane care sunt pe SEAP, în momentul acesta!

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 8 al ordinii de zi şi anume:
8.Proiect de hotărâre privind stabilirea preţurilor medii la produsele agricole din judeţul Caraş-

Severin pe anul 2014.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: E o activitate pe care o desfăşurăm anual. Dacă aici sunt

observaţii? Nu sunt. 
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă

în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 9 al ordinii de zi şi anume:
9.Proiect de hotărâre privind exprimarea avizului consultativ referitor la normele anuale de venit

pe categorii de meserii pentru anul 2014, stabilite de către Administraţia Judeţeană a Finanţelor Publice
Caraş-Severin.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Iarăşi este o hotărâre pe care o dăm anual, luăm act, cu
alte cuvinte. Observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 10 al ordinii de zi şi anume:
10.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Proiectului  reţelei  de  şcolarizare  a  unităţilor  de

Învăţământ Special din judeţul Caraş-Severin  pentru anul şcolar 2014-2015.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Aveţi în expunere, instituţiile cărora ne adresăm. Tot o

activitate curentă a Consiliului!
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Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 11 al ordinii de zi şi anume:
11.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin

nr.119/2013 privind aprobarea  organigramei, a statului  funcţiilor de demnitate publică şi a statelor de
funcţii ale aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin, cu modificările şi completările
ulterioare.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Downgradăm 4 funcţii şi upgradăm 12 funcţii. Da?
Domnul  invitat  Ciobanu  Darian:  Nu.  Aici  upgradăm  în  tot  8  funcţii  publice,  ca  urmare  a

promovării concursului. Dar, noi, pe aparat, 8 funcţii, domnule preşedinte!
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Da. Deci ridicăm în rang, ca să nu se supere domnul

Grindeanu. Francezii au luat o hotărâre de tipul acesta, să nu folosească nici un fel de englezism, în limba
lor. Computer se numeşte „ordinator”, în franceză. 

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: „Ça va bien!”
Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  „Ça va!”Bine.  Ridicăm în  rang,  upgradăm 8 funcţii,

pentru că sunt angajaţi ai Consiliului Judeţean care îndeplinesc condiţiile de vechime, în principal. 
Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă

în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 12 al ordinii de zi şi anume:
12.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-Severin nr.96/2010

privind aprobarea organigramei si a statelor de  funcţii ale Direcţiei de Evidenţă a Persoanelor a Judeţului
Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare.

Doamna invitat Vîrvoni Corina: Upgradăm 6 funcţii. 
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Ridicăm  în  grad  6  funcţii,  tot  din  aceleaşi  motive.

Observaţii? Nu sunt.
Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
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Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 13 al ordinii de zi şi anume:
13.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-Severin nr.90/2011

privind aprobarea organigramei şi  a statelor  de funcţii  ale  Direcţiei  Generale  de Asistenţă  Socială  şi
Protecţia Copilului Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Aici sunt cele 4 pe care le degradăm şi cele 12 pe care le
ridicăm. Sau câte sunt? 18! Funcţie de personalul pe care îl avem la dispoziţie. Dacă sunt observaţii? Nu
sunt. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.VII al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 14 al ordinii de zi şi anume:
14.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Regulamentului  de  Organizare  şi  Funcţionare  al

Bibliotecii Judeţene „Paul Iorgovici” Reşiţa.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Iarăşi o hotărâre anual uzuală. 
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
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Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 15 al ordinii de zi şi anume:
15.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Programului  manifestărilor  culturale  şi  activităţilor

metodice ale Bibliotecii Judeţene ”Paul Iorgovici” Reşiţa, pe anul 2014.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Acelaşi lucru pentru Programul de manifestări culturale,

respectiv metodice ale Bibliotecii Judeţene Paul Iorgovici. Dacă aici aveţi observaţii? Nu sunt.
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă

în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 16 al ordinii de zi şi anume:
16.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Regulamentului  de  Organizare  şi  Funcţionare  al

Muzeului Banatului Montan Reşiţa.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă aveţi observaţii? Nu sunt. 
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă

în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 17 al ordinii de zi şi anume:
17.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  efectuării  în  anul  2014,  a  concediului  de  odihnă

neefectuat  în  anul  2013,  de  către  preşedintele  şi  vicepreşedinţii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin,
domnul Sorin Frunzăverde, domnul Ionesie Ghiorghioni şi domnul Ilie Iova.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  O  hotărâre  abisală,  „Proiect  de  hotărâre  privind
aprobarea efectuării în anul 2014, a concediului de odihnă neefectuat în anul 2013, de către preşedintele şi
vicepreşedinţii Consiliului Judeţean Caraş-Severin”, în speţă noi 3. Dacă aici aveţi observaţii?

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Am avea, dar…
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Mulţumesc. 
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
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Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 18 al ordinii de zi şi anume:
18.Proiect  de hotărâre privind atribuirea si  eliberarea unor licenţe de traseu pentru servicii  de

transport public judeţean de persoane prin curse regulate speciale în judeţul Caraş-Severin.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Înţeleg că ai două trasee noi, Bîtea? Armeniş-Caransebeş

şi Valea…
Domnul invitat  Bîtea Cristian: Două reînnoiri de traseu, Armeniş – Caransebeş şi Valea Timiş-

Buchin-Caransebeş.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Supun  la  vot  art.1  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?

Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă

în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 19 al ordinii de zi şi anume:
19.Proiect  de  hotărâre  privind  atribuirea  licenţelor  de  traseu  pentru  traseele  judeţene  din

Programul  de  transport  judeţean  de  persoane  prin  curse  regulate  01.01.2014-30.06.2019  din  judeţul
Caraş-Severin  operatorilor  de transport declaraţi câştigători la şedinţa de atribuire  electronică  din data
de 18 decembrie 2013.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: E practic vorba de toate traseele din Caraş-Severin pe
perioada 2014-2019. Dacă sunt observaţii? Nu sunt. Bine, ele pot fi completate ulterior. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate.

*
Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Am omis  să  vă  solicit  scoaterea  punctului  20  de  pe

ordinea  de zi,  pentru  că  nu suntem în  măsură  să  nominalizăm momentan  pe  nimeni,  pentru  această
comisie pentru protecţia copilului din Caraş-Severin, candidata nefiind disponibilă conform programului.
Deci vă propun să fiţi de acord, să scoatem punctul 20 de pe ordinea de zi. Cine este „pentru”? Abţineri?
Împotriviri? Se aprobă în unanimitate. Mulţumesc.

*
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Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Mai avem două hotărâri în procedură de urgenţă. 
„Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei la Hotărârea Consiliului Judeţean Caraş-Severin

nr.94/21.06.2013 privind încadrarea drumurilor judeţene de pe raza judeţului Caraş-Severin, pe nivele de
viabilitate, în perioada sezonului rece 15 noiembrie 2013-31 martie 2014.” Cu alte cuvinte, deschidem
drumul  pe  Muntele  Mic.  Asta  este  morala  acestei  hotărâri.  Dacă  sunteţi  de  acord?  Se  aprobă  în
unanimitate. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate.

*
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Proiect de hotărâre privind dezmembrarea unor suprafeţe

de teren, aflate în domeniul public al judeţului Caraş-Severin, situate în Caransebeş, str.Aeroportului nr.1,
în vederea emiterii Certificatului de Urbanism. Acest proces îl vom finaliza pe 9 ianuarie. Pe 9 ianuarie
ţinem o şedinţă de consiliu. Practic aducem la Caransebeş, o unitate SMURD, cu elicopter,  cu tot ce
trebuie. Comandantul unităţii a fost azi la mine. O să vedeţi că pe 9 ianuarie vom da din proprietatea
noastră, în administrarea Ministerului de Interne, numai că sunt nişte formalităţi de făcut, terenul de la
Caransebeş pentru a avea acolo o unitate SMURD. Ea există deja înfiinţată. Dacă ar fi fost să fie înfiinţată
în  ianuarie,  era  imposibil,  pentru  că  în  ianuarie  nu  avem buget,  datorită  contestaţiilor  de  la  Curtea
Constituţională. Ea a fost înfiinţată pe bugetul acestui an. Comandantul a fost azi la mine şi pe 9 ianuarie
îi punem în posesie, cu alte cuvinte, le dăm în administrare terenul. Va fi o unitate SMURD mai mare
decât punctul care există la Arad, în momentul acesta. Va fi o unitate…

Domnul consilier Cojocariu Ioan: O unitate specială. 
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Va fi  o unitate  specială  a Ministerului  de Interne.  În

primă fază cu un elicopter, după care vor fi două elicoptere. Dacă sunt observaţii? Nu sunt. 
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă

în unanimitate.
*

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Am rugămintea să-mi aprobaţi,  mie,  concediul pe 30
decembrie. Sunteţi de acord doamnelor şi domnilor consilieri?

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Da.
Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Mulţumesc.  Dacă domnul  Ştefănescu a  spus  că e  de

acord, înseamnă că, într-adevăr, tot spectrul politic este de acord. Bun. 
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*
Se trece la discutarea punctelor 21, 22, 23, 24, 25 şi 26 ale ordinii de zi: 
21.Raport  privind situaţia gestionării bunurilor aparţinând domeniului public şi privat al Judeţului

Caraş-Severin pe anul 2013.
22.Analiza modului în care sunt îndeplinite sarcinile ce revin administraţiei publice judeţene pe

linia pregătirii economiei şi teritoriului pentru apărare şi stabilirea măsurilor ce se impun.
23.Informare  privind  nivelul  de  asigurare  a  securităţii  şi  siguranţei  civice  a  comunităţii  în

trimestrul III /2012.
24.Informare  cu privire la participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean Caraş-Severin la o

vizită de lucru în cadrul proiectului „My Modular, Intelligent,  Low  cost, Do it  yourself  ,nearly zero
energy  House for Eco Green Village” acronim MILD HOME  ce a avut loc în Belgrad,(  Republica
Serbia) în perioada 28-30 octombrie 2013.

25.Informare privind deplasarea la Caen, în Franţa, în perioada 12-20.11.2013
26.Întrebări.Interpelări.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Luări de poziţii, informări, alte …
Domnul consilier  Ştefănescu Nicolae:  O singură problemă am. E primul document pe care îl

citesc, în calitate de judeţ component al Regiunii V Vest, pe care aş vrea să vi-l dau citire. Deci, eu nu
sunt supărat pe document ca atare, numai să-l citim de comun acord.  „Ministerul Finanţelor Publice,
Agenţia  Naţională  de  Administrare  Fiscală,  Direcţia  Generală  Regională  a  Finanţelor  Publice
Timişoara,  Administraţia  Judeţeană  a  Finanţelor  Caraş-Severin;  Către,  Consiliul  Judeţean  Caraş-
Severin;   Referitor  la  avizarea normelor  de  venit  pe  categorii  de  meserii  pentru  anul  2014;  De la
Administraţia Judeţeană a Finanţelor Publice Caraş-Severin, nr. înregistrare...Urmare adresei, Direcţiei
Generale Regionale  a Finanţelor  Publice  Timişoara,  nr…, privind  normele  anuale  de venit  propuse
pentru anul 2014 potrivit căreia se solicită aplicarea unitară la nivelul regiunii a următorilor coeficienţi
de corecţie.” Şi mă rog, aici se înşiră, pentru bărbaţi între 60-65 de ani, reducerea cu 40%. Acum, de ce
v-am citit acest material? Realizarea veniturilor în Regiunea V Vest, pe care încă o pronunţăm V Vest, la
aceste persoane este diferită de la judeţ la judeţ. Una este să realizeze un bărbat între 60-65 de ani, venit
în judeţul Timiş şi alta este în judeţul Caraş-Severin. Sau în judeţul Arad este într-un fel şi în judeţul
Hunedoara este în alt fel. De aceea, vreau o lămurire, că spune pentru aplicarea unitară. Totuşi, nu suntem
două judeţe care din punct de vedere al realizării veniturilor se pot face la fel. Vreau o lămurire pentru
şedinţa viitoare, dacă aşa se va lucra în continuare, noi vom primi şi vom implementa sau vom propune şi
se va implementa. Mulţumesc frumos.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Da, e corect. Eu am vorbit ieri cu Heiuş, că mai nou e
complicat. Singura autoritate în materie e Timişoara, Direcţia Regională. După 10 ianuarie o să vină în
Reşiţa, pentru că am şi alte probleme cu el şi o să te chem şi pe tine să vedem şi subiectul acesta. Ai
dreptate, nu se poate face o nivelare până la urmă, la nivelul unei regiuni vis-a-vis de această stare de fapt.
E corect, dar vom purta o discuţie cu el pe mai multe…Ei sunt puţin debusolaţi, dezorganizaţi. Această
organizare regională a introdus o serie de componente, mă rog, nebănuite. În fine, e corect ce ai spus.

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Repet, nu sunt supărat! 
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Alte  observaţii?  Doamnelor  consilieri,  domnilor

consilieri, eu vreau să vă mulţumesc pentru modul în care am colaborat în acest an. Am spus-o public de
câteva ori, suntem la masa aceasta doar câţiva care din 1992, de la alegerea Consiliului Judeţean, suntem
în administraţia publică. A fost cel mai greu an pe care eu l-am traversat, mă rog, indiferent de funcţiile
pe care le-am avut de-a lungul timpului. Paradoxal, suntem un Consiliu Judeţean care aducem în Caraş-
Severin, sute de milioane de euro, dar dintr-o anumită structurare a bugetului naţional şi a proiecţiilor
judeţene,  nu avem bani pentru cheltuielile curente şi de capital.  Sau mă rog, avem foarte puţini bani
pentru cheltuielile curente şi de capital. Nu vreau să repet, dar o fac. În acest moment avem peste 200 de
milioane de euro pe SEAP, dar avem probleme cu o serie de cheltuieli imediate de funcţionare, pentru
faptul că judeţul are 290 de mii de locuitori. Caraş-Severin nu va trăi niciodată din întreprinzători mici şi
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mijlocii,  pentru  că  nu  există  populaţia  necesară.  Iar,  nu  numai  marii  contribuabili,  dar  şi  medii,
contribuabilii mijlocii, medii, plătesc direct la Bucureşti, taxele şi impozitele. Şi suntem în situaţia în care
pentru un anumit tip de cheltuieli, aşteptăm de la Bucureşti. Pe de altă parte, sigur, e o discuţie pe care am
avut-o şi  cu viceprim-ministrul  Dragnea,  o am şi  cu reprezentanţii  Partidului  Naţional  Liberal,  statul
centralist de la Bucureşti costă foarte mult.  Administraţia publică centrală costă foarte mult,  mult mai
mult decât administraţia publică locală. În fine, nu vă ascund că eu personal sunt, poate pentru prima dată,
pesimist vis-a-vis de ce va fi în 2014. Va fi un an foarte greu, un an în care bugetul naţional nu va colecta,
pentru că n-are de unde, când peste 100 de mii de IMM-uri dau faliment, se închid la nivel naţional. Vă
daţi seama, că baza de colectare pentru buget este redusă. Însă, aşa cum aţi văzut şi în hotărârile de astăzi,
vom  merge  în  continuare  pe  aceste  finanţări  europene.  Consiliul  Judeţean,  net,  este  cel  mai  mare
investitor din Caraş-Severin. Aş spune, din nefericire! Ca să fiu sincer. Speram să avem şi investitori
privaţi. Nici măcar în domeniul turismului nu avem asemenea investitori, tot noi facem drumurile. Veţi
vedea anul viitor, deja lucrăm la două proiecte importante pentru dezvoltarea turismului. Unul de circa 40
de milioane de euro pentru dezvoltarea zonei Semenic, în aşa fel încât să fie o zonă de turism, 12 luni pe
an şi una pentru Muntele Mic, asta ni s-a cerut, o amenajare din Poiana Mărului până pe Nedeea. Nedeea,
vorbesc de Ţarcu, o pârtie de 6 km din ce-mi spun specialiştii. Se lucrează la cele două proiecte şi am
negociat deja în interiorul regiunii, ca să beneficiem de aceste fonduri. Am terminat practic anul acesta,
drumul peste Semenic, drumul de la Slatina Timiş până la Văliug. Am lucrat în Almăj unde erau mari
probleme vis-a-vis de drumurile de acolo şi vom continua. Acolo mai există o rezervă de 20 de miliarde
pe care o vom finanţa anul viitor,  dar practic  toate drumurile  judeţene din Caraş-Severin au în acest
moment studii de fezabilitate şi proiecte, pentru a fi finanţate din Programul Operaţional Regional, din
POR.  Cele  179  de  milioane  pe  care  azi  le-am  aprobat  în  principiu,  vor  fi  finanţate  pe  Programul
Operaţional Sectorial de Mediu, de unde finanţăm şi alimentările cu apă în momentul actual, canalizările,
staţiile de epurare ş.a.m.d., care sunt fie la licitaţie, fie deja în fază de a semna contracte. Încă odată, eu vă
mulţumesc pentru colaborarea pe care ne-aţi oferit-o. Îmi pare rău că i-am obstrucţionat pe tinerii aceştia
foarte frumoşi, care în mod sigur vor cânta pentru noi colinde şi eu le mulţumesc de pe acum. 

Stimate colege, stimaţi colegi, permiteţi-mi să vă spun în finalul acestei şedinţe şi în finalul acestui
an greu, contorsionat, două lucruri.  Probabil că România va ieşi din marasmul în care este, abia anul
viitor în decembrie şi ceea ce este cel mai important „Sărbători fericite!” şi „La mulţi ani!”. (Aplauze)

În încheierea şedinţei,  are loc un moment de colinde susţinut de studenţii  Conservatorului de
Muzică din Timişoara. 

         P R E Ş E D I N T E,                                                     SECRETARUL JUDEŢULUI,

         Sorin Frunzăverde                                                                                  Ion Imbrescu

FP/FP/ 1 ex.
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